# MF-EIM450 全自动套页贴衬纸机

# Automatic End Papering and Page Insert Machine





Auto Feeding 自动吸纸



Auto Paging Mechanism 自动分页机构



Paper Feeding down



PLC 控制结构

## 机器简介

#### Machine introduction

MF-EIM450全自动套页粘页机一机两用:套页、粘页,客户可以根据需要灵活选择。该机是装订高级书籍、画册或记事本的理 想辅助设备,是提高锁线机效率的最佳设备。

MF-EIM450 Automatic End Papering and Page Insert Machine has two function: page insert, end papering. This machine is the ideal accessory for binding hard cover books, albums or notebooks, and is the best equipment to improve the efficiency of the sewing machine.

## 主要特点

## **Main Features**

- 1. 机器小巧, 占地小, 耗电少。生产效率高
- 2. 一机两用,具有套页和粘页功能,功能转换灵活。
- 3. 自动分页机构(吸风机+挑针机),吸风式分页,轻松应对无飘口书贴;挑针式分页,适应风琴折书贴。
- 4. 自动化程度高,设有双张、漏张、漏套、堵书等自动检测功能,减少次品。
- 5. 触摸屏集中控制电器系统,良好人机对话,操作简单方便
- 1. The machine is small occupied in place, low power consumption and high efficiency.
- 2. One machine is for dual use, with page insert and end paper function.
- 3. Automatic paging mechanism (suction fan & needle); suction paging is easy to deal with signatures without square; needle type paging is right for the accordion books binding.
- 4. High degree of automation with automatic detection function such as double sheet, missing sheet, leaking sleeve, blocking book, etc., reducing defective products.
- 5. The touch screen centrally controls the electrical system, easy to operate.

# ■ 主要技术参数 Technical Parameters

最大粘页尺寸	Maximum size	H450 X W320mm
最小尺寸	Minimum size	H155 X W100mm
最高机械速度	Maximum speed	7000 Pcs/Hour
额定电压	Hour Rated voltage	380V
机器功率	Machine power	4.5kw
机器外形尺寸	Machine dimensions	2580X1780X1380mm